
Zápis z jednání školské rady – korespondenční formou 15. 6. 2022 

Ředitelka informovala o: 

1) Od února 2022 přijato na školu 20 ukrajinských žáků – běženců. Jsou integrováni do 
jednotlivých tříd a 3x týdně odpoledne se doučují s naším pedagogickým pracovníkem češtinu. 
K tomu účelu máme zřízeny tři doučovací skupiny. Ve třídách těmto žákům pomáhají naši žáci 
s překladem, orientací po škole, vytvářejí překladové kartičky atd. Tito žáci budou na konci 
školního roku „klasifikováni“ převážně slovním hodnocením. 

2) V květnu 2022 proběhla na škole jednodenní kontrola ČŠI na začlenění UK žáků do výuky – 
hodnoceno ČŠI jako dobře nastavený systém podpory 

3) Doučování žáků jako překlenutí covidových problémů s výukou bylo ukončeno v březnu 
(vyčerpána dotace z MŠMT) 

4) Od 1. 9. 2022 se naše škola zařadí do zahájení ICT výuky podle nového rámcového plánu – 
proběhly úpravy školního vzdělávacího programu. Od MŠMT jsme obdrželi částku 127.000,- na 
tzv. prevenci digitální propasti (proběhne nákup notebooků znevýhodněným žákům, kteří je 
budou mít půjčeny k práci). Druhá částka 612.000,- bude použita na pořízení digitálních 
učebních pomůcek (převážně robotické sady pro 1. a 2. stupeň, skříň pro nabíjení notebooků) 

5) Nakoupili jsme herní prvky do školní družiny – použitelné i na venkovní aktivity 
6) Žáci 4. – 9. ročníku se účastnili tzv. participativního školního rozpočtu, kdy každá třída vytvořila 

návrh na nákup (10.000,-) předmětů, které by chtěli ve škole mít. V současné době probíhá 
hlasování všech tříd, vybírá se z pěti návrhů 

7) Vítězství našich žáků v krajském kole dopravní soutěže mladých cyklistů 
8) Červen – nácvik žáků 1. stupně na Zpívání na schodech (16. 6.), příprava šerpování žáků 9. tříd 

a slavnostního oběda (29. 6.), vyhodnocení úspěchů žáků v tomto školním roce (sport, soutěže, 
olympiády, školní časopis…) 

9) V rámci scio ankety všichni žáci naší školy vyplnili online dotazník na téma Klima školy. Využili 
jsme i nabídky dotazníku přeloženého do ukrajinštiny, aby se ankety mohli zúčastnit i ukrajinští 
žáci – vyhodnoceno bude na začátku září 2022 

10) Na naší škole je jeden výtah do jídelny nefunkční, druhý v havarijním stavu – z prostředků MČ 
Praha 15 je realizace výměny jednoho výtahu naplánovaná na červenec, srpen 2022, druhý 
výtah červenec, srpen 2023 (oba výtahy za cca 2 mil. Kč) 

11) Proběhla výměna počítačů v jedné počítačové učebně 
12) V lednu 2022 byla projednána nová směrnice o postupu při podávání, pověřování a evidování 

oznámení (whistleblowing) 

 

                                                                                                                        Mgr. Jitka Urbánková 


